



Elementech International Co., Ltd. 元宏國際股份有限公司

8F., No. 71, Jhouzih St., Neihu District, Taipei City 114, Taiwan

Tel: +886-2-2659-9858 Fax: +886-2-2657-2969

User manual Edition 1.0

Model No. A106-2120053U

1. Please read these safety instructions carefully.
2. Please keep this equipment from humidity.
3. Connect the equipment according to the mentioned input rating.
4. Input Rating: 100-240Vac, 50/60Hz, 0.2A
5. Output Rating: 12Vdc/0.5A
6. Product operating temperature range: 0~+40 °C
7. Altitude during operation: ≤ 5000 m
8. Do not install this equipment in a confined space such as a book case or similar unit.
9. The apparatus shall not be exposed to dripping or splashing and no objects filled with liquids, such as vases, shall be placed on the apparatus.

EU Importer Information:
Moxa Europe GmbH
Einsteinstrasse 7, 85716 Unterschleissheim, Germany

Contact Us:
For our worldwide sales offices, please visit our website:
https://www.moxa.com/about/Contact_Moxa.aspx



Elementech International Co., Ltd.

設備名稱：交換式電源供應器， 型號（型式）：A106-2120053U

Equipment name Type designation (Type)

單元 Unit	限制物質及其化學符號 Restricted substances and its chemical symbols					
	鉛Lead (Pb)	汞Mercury (Hg)	鎘Cadmium (Cd)	六價鉻 Hexavalent chromium (Cr+6)	多溴聯苯 Polybrominated biphenyls (PBB)	多溴二苯醚 Polybrominated diphenyl ethers (PBDE)
塑膠外殼	○	○	○	○	○	○
插頭插接器	—	○	○	○	○	○
線材	—	○	○	○	○	○
變壓器	○	○	○	○	○	○
印刷電路板 組件	—	○	○	○	○	○
包裝組件	○	○	○	○	○	○

備考1. “超出0.1 wt %” 及 “超出0.01 wt %” 係指限制物質之百分比含量超出百分比含量基準值。

Note 1: “Exceeding 0.1 wt %” and “exceeding 0.01 wt %” indicate that the percentage content of the restricted substance exceeds the reference percentage value of presence condition.

備考2. “○” 係指該項限制物質之百分比含量未超出百分比含量基準值。

Note 2: “○” indicates that the percentage content of the restricted substance does not exceed the percentage of reference value of presence.

備考3. “—” 係指該項限制物質為排除項目。

Note 3: The “—” indicates that the restricted substance corresponds to the exemption.



Elementech International Co., Ltd.
元宏國際股份有限公司

產品：電源供應器

部件名稱	有害物質					
	鉛 (Pb)	汞 (Hg)	鎘 (Cd)	六價鉻 (Cr(VI))	多溴聯苯 (PBB)	多溴 二苯醚 (PBDE)
印刷電路板及其電子組件	×	○	×	○	○	○
金屬結構件	×	○	○	○	○	○
塑膠結構件	○	○	○	○	○	○
配件	○	○	○	○	○	○
線材	×	○	○	○	○	○

本表格依據 SJ/T 11364 的規定編制。

○：表示該有害物質在該部件所有均質材料中的含量均在 GB/T 26572 規定的限量要求以下。

×：表示該有害物質至少在該部件的某一均質材料中的含量超出 GB/T 26572 規定的限量要求。但所有部件都符合歐盟 RoHS 要求。



根據《電器電子產品有害物質限制使用管理辦法》中的定義，電器電子產品環保使用期限是指用戶按照產品說明正常使用時，電器電子產品中含有的有害物質不會發生外泄或突變，不會對環境造成嚴重污染或對其人身、財產造成嚴重損害的期限。